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Recept je jednostavan: ako imate želju da napravite uspešnu manifestaciju, onda morate raditi
mnogo, pošteno i, ono što je najvažnije, morate raditi svi. Organizacioni tim sve aktuelnije
zimske novobečejske manifestacije „Manić-Tisa 63“ ništa ne prepušta slučaju. Na brojne
promocije ovog događaja, ide brojna ekipa čelnih ljudi i umesto poziva kreiraju male
manifestacije, nalik onoj pravoj. Svako ko dođe, ove godine od 08. do 10. decembra na reku
Tisu kod novobečejske brane, imaće priliku da se na licu mesta uveri koliko je predstavljanje
nalikovalo originalu.

      

   A svako ko je i jednom bio na onom velikom događaju, zna da je i mnogo puta lepše nego što
reklamiraju. Direktor Turstičke organizacije opštine Novi Bečej, gospodin Saša Dujin, jedan je
od nezaobilaznih članova tima na ovim fenomenalnim dešavanja. Osim što je verovao, Klubu
ljubitelja reke Tise „Tisa 63“ i gospodinu Draganu Vukotiću, entuzijastima koji su predvideli da
ova fešta rođena iz ljubavi nekolicine prijatelja prema reci i prirodi, uz podršku TOO Novi Bečej i
lokalne samouprave može da preraste u veliku zimsku manifestaciju u gradu poznatom po
kontinuiranim letnjim uspešno organizovanim manifestacijama, na čelu sa onom najvećom -
Velikogospojinskim danima, ima brojne ideje da ovaj grad još dinamičnije iskoristi svoje
kapacitete sa aspekta razvoja turizma. Gospodin Dujin kaže da prostor na kojem se dešava,
ove godine šesta po redu manifestacija „Manić-Tisa 63“, zavređuje daleko veću pažnju.
Problem su nerešeni imovinsko pravni odnosi, zbog kojih nije dozvoljena gradnja, i kamp,
odnosno živopisno vikend naselje, nije, a moglo bi biti raritetno mesto raznih dešavanja.
Izdvojeno, u prirodnom ambijentu, a na dohvat grada. Time bi Novi Bečej, čija najaktivnija
turistička sezona traje od maja do septembra, i u kojem se sporadične, mahom kulturne
manifestacije dešavaju u zatvorenom prostoru tokom oktobra i novembra, premostila vreme
relativnog mirovanja jednom dobro organizovanom prolećnom manifestacijom, koju bi TOO
Novi Bečej zdušno podržao. Kako direktor veruje, rešenje je na pomolu, pa i realizacija
njegovog plana. Po njegovim rečima, gorući problem Novog Bečeja, kada je turizam u pitanju,
su smeštajni kapaciteti. U odnosu na 2016., ove godine broj ležajeva je porastao za 56, što je
dobro, ali nedovoljno da podmiri potrebe, čiji je broj danas, kada je reč o registrovanim
ležajevima, svega 210. To je jedan od razloga što Novi Bečej, uprkos bogatoj, raznovrsnoj i
atraktivnoj turističkoj ponudi, mora da kalkuliše sa jednodnevim, dvodnevim, najviše vikend
aranžmanima. A mogao bi da ponudi mnogo više. Ideja je izgradnja objekta većeg kapaciteta,
koji bi, ako bi bio realizovan, dao mogućnost višednevnim turama posete novobečejskoj opštini.
TOO Novi Bečej aktivno radi i na uključivanju seoskih domaćinstava u turističke svrhe, pošto
Novi Bečej, nema aktivnih objekata tipa salaša, da bi mogao na neki način da prepiše ono što
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dugo godina važi za hit turističke ponude vojvođanske ravnice. Fokus svog rada TOO Novi
Bečej su i edukacije i obuke za pisanje projekata. Gospodin Dujin ističe da je TOO i ove godine,
zahvaljujući apliciranju na razne fondove, dobila sredstva od preko pet miliona dinara za razvoj
turizma, i da se s pravom razmišlja o narednoj godini i praćenju konkursa, ne samo sa pozicija
TOO već i svih onih koji su zainteresovani za razvoj turizma u opštini Novi Bečej.
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